
Protokoll styrelsemöte 7, 2 september 2024

Närvarande: Thomas Brynås, Göran Blom, Rita Evesson, Kennet Lejemark, Olle Andersson, Lars
Korneliusson, Inger Wallin, Magnus Bűlow.
Adjungerad: Peter Axelsson.
Förhinder: Cai Nilsson.

§ 1 Mötets öppnande
Ordförande Thomas B öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§ 2 Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes med tillägg angående Sparbanksdagen, Sparbanksgåvan, kurs angående
Hjärtstartaren.

§ 3 Föregående protokoll
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

§ 4 Information från anläggning/bana
Dräneringsarbete pågår på hål 9 och delvis även på hål 1. Två ledningar dragna och ev. blir det en till.
Luftning av greenerna har gjorts + dressing. 12:ans bunker kommer att göras om efter säsongen.
Området som är inhägnat innan green på hål 6 kommer att förses med blå pinne. Parkeringen kommer
att schaktas efter säsongen. Under vintern kommer fairway-bunkern på hål 10 göras om till mindre
bunkrar med plan yta så att sanden inte rinner ut. Vissa av gångarna ska beläggas med någon form av
grus. Tyvärr har flera tusen rangebollar försvunnit under säsongen.
Beläggningen har varit högre i år på grund av bättre väder och även fler husbilar. Guld- och
silvermedlemmar har minskat något men antalet juniormedlemmar har ökat.
Omslopningen av 9-hålsbanan kommer att ske i höst och därefter 18-hålsbanan.

§ 5 Klubbfrågor
Annons angående ny PRO är utlagd på PGA Sweden och kommer också läggas ut på sociala medier,
hemsidan och klubbens anslagstavlor. Utsedd grupp från klubb- och anläggning träffas 23.9.
Diskussion angående sponsoravtalet med Falkenbergs Sparbank och fördelningen mellan klubb och
anläggning. Sponsorgruppen fortsätter kontakter med fler företag.
Ett förslag om nödtelefonnummer på scorekorten. Mötet med information från SGF angående
kapacitetstak är ändrat från 4.9 till 19.10.
“Golf för alla” hade sista tillfället 29.8. Det har varit upp till 10 deltagare/gång med minskat antal i
augusti. Resultatet av KM finns på hemsidan men borde också informeras om på sociala medier. Tavla
med information om vinnare och vandringspris ska undersökas av Lars K. Stadgegruppen träffas 26.9
för att inför nästa styrelsemöte lägga fram ett förslag till ändring av stadgar angående årsmöte.
Vinbergs GK deltar på Sparbanksdagen den 7.9 med en monter där man bland annat kan prova på
puttning. Vinbergs GK har också fått 5 000 kr i “Sparbanksgåva” från en anställd som vi föreslog skall
användas till att köpa in en portabel monitor som medlem kan låna till rangen för att mäta sina slag.
Nästa ansökan till Framtidsbanken kan gälla infravärme på rangen och prospekt angående detta ska
undersökas
.



§ 6 Ekonomi
Genomgång av ekonomin som är fortsatt god.

§ 7 Rapport från kommittéerna
Bana: se ovan
Dam: Damernas tisdagsgolf har avslutning 28.9 med tävling och gemensam lunch.
Junior/Elit: När det är bestämt vilken bana nästa års seriespel för lag-SM div 1 ska spelas vill man för
elitgruppen ha ett träningsläger där. På senaste juniorträningen var det helt fullt på rangen både ute
och inne. Juniorträningen pågår september månad ut.
Medlem:På medlemsfesten i samband med KM deltog 70 personer.Till kommittéresan 22.9 är få
anmälda och eventuellt får bussen avbokas.
Senior: Seriespelens sista tävlingar är på gång. Flera åldersklasser har möjlighet att gå upp till högre
division.
Tävling: Sannagårdscupen är i slutskedet, Lionsgolfen 8 september, Qvarnvalsen 15 september och
Vingolfen de tre sista lördagarna i oktober.

§ 8 PRO-information
-

§ 9 Övriga frågor
Hjärtstartskurs är inplanerad till 21.10 mellan 18.00-20.30 samt 24.10 mellan 16.00-18.30.

§ 10 Nästa möte
Nästa möte bestämdes till 8 oktober kl. 16.00.

§ 11 Mötets avslutande
Ordförande Thomas B tackade deltagarna och avslutade mötet.

Vid protokollet

Inger Wallin


